
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VIIІ скликання 
 

ПРОТОКОЛ  
 

24.12.2020                                       м. Черкаси                                            № 1 
 

засідання постійної комісії з питань екології, 

використання природних ресурсів та ліквідації  

наслідків надзвичайних ситуацій 
 

Всього членів комісії- 9 

На засіданні присутні - 7 
 

ПРИСУТНІ: 
 

Головуючий засідання постійної комісії  - Плічко Г.І. 

секретар засідання постійної комісії - Бабенко В.І. 
 

члени постійної комісії: Воскобойнік О.І., Ковальчук Д.В., 

 Ніжніков В.М., Ткаченко А.М., Тиховська Я.М. 

комісії     - 

ВІДСУТНІ:                      Бондаренко В.О., Коцур Ю.Н. 
 

На засідання запрошені: 
 

 

Порядок денний: 

1. Про обрання головуючого засідання постійної комісії обласної ради                    

з питань екології, використання природних ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

2. Про обрання секретаря засідання постійної комісії обласної ради                            

з питань екології, використання природних ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій 

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік»  

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації 

4. Про обласний бюджет Черкаської області на 2021 рік  

Доповідає: 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту 

фінансів обласної державної адміністрації 

Звягінцева  

Олена Миколаївна 

- начальник управління екології та природних 

ресурсів обласної державної адміністрації 

Митюк 

Тетяна Сергіївна 

- заступник директора Департаменту фінансів 

обласної державної адміністрації 
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1. СЛУХАЛИ:  

Ніжнікова В.М., який запропонував обрати головуючим засідання 

постійної комісії з питань екології використання природних ресурсів та 

ліквідації наслідків надзвичайних ситуацій Плічка Григорія Івановича. 
 

ВИРІШИЛИ: обрати головуючого засідання постійної комісії обласної ради                

з питань використання природних ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій Плічка Григорія Івановича. 

 

«За» - 7;   «Проти» - 0;   «Утримались» - 0;   «Не голосували» - 0 

 

2.СЛУХАЛИ:  

Ніжнікова В.М., який запропонував обрати секретарем засідання 

постійної комісії Бабенка В’ячеслава Івановича. 
 

ВИРІШИЛИ: обрати секретарем засідання постійної комісії обласної ради          

з питань використання природних ресурсів та ліквідації наслідків 

надзвичайних ситуацій Бабенка В’ячеслава Івановича. 

 

«За» - 7;   «Проти» - 0;   «Утримались» - 0;   «Не голосували» - 0 

 

3.СЛУХАЛИ:  

Митюк Т.С., яка ознайомила членів комісії з проєктом рішення обласної 

ради «Про внесення змін до рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII 

«Про обласний бюджет Черкаської області на 2020 рік». 

Доповідач повідомила, що зазначеним проєктом рішення по 

Управлінню екології та природних ресурсів облдержадміністрації враховано 

зміни відповідно до розпоряджень обласної державної адміністрації «Про 

перерозподіл видатків бюджету та передачу бюджетних призначень»; зміни 

«Про перерозподіл міжбюджетних трансфертів та внесення змін до переліку 

об’єктів, видатки на які у 2020 році будуть проводитися за рахунок 

екологічного податку та грошових стягнень за шкоду, заподіяну порушенням 

законодавства про охорону навколишнього природного середовища внаслідок 

господарської та іншої діяльності, субвенцій з місцевих бюджетів». 

Проведено конкурс екологічних проєктів на які передбачалось                          

150 тис. грн, ці кошти розподілені та закріплені за розпорядником. Повернуті 

субвенції до місцевих бюджетів, які не були використані по утилізації 

непридатних до використання відходів пестицидів. 

 Проєкт рішення та пояснювальна записка додається. 

В обговоренні взяли участь: Звягінцева О.М., Плічко Г.І. 

 Плічко Г.І. зазначив, що щороку виділяються кошти на вирішення 

питання екологічно безпечне знешкодження чи утилізацію непридатних до 

використання пестицидів. Наголосив на доцільність залучення ліцензованого 

підприємства, яке б могло повністю забезпечити цикл збору, транспортування,  

знешкодження пестицидів або визначитись із транскордонним перевезенням. 
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 Звягінцева О.М., поінформувала, що проведено тендер, за результатами 

якого жодне підприємство, яке б мало відповідні технології щодо порядку 

інвентаризації, дотримання умов зберігання або ж відповідні технології, 

відсутні, крім єдиного підприємства «Житомир». Проте на сьогоднішній день 

у підприємства відсутній відповідний досвід. Зазначила, що залишається 

питання не врегулювано на державному рівні. Тому, на наступний рік, будемо 

просити кошти з державного бюджету. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про внесення змін до 

рішення обласної ради від 20.12.2019 № 34-47/VII «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2020 рік». 

 2. Рекомендувати розглянути проєкт рішення на позачерговій сесії 

обласної ради. 

 

           Висновок № 1/1 додається.  

 

«За» -7;   «Проти» - 0;    «Утримались» - 0;    «Не голосували» - 0 

 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Доповідач зазначила, що загальний обсяг обласного бюджету становить 

2,7 млр грн, в тому числі загальний фонд - 1,9 млр грн, спеціальний фонд                

- 735 млн грн. Поінформувала, що у порівнянні з 2020 роком обсяг бюджету 

зменшився на 270 млн грн або на 9% за рахунок зменшення субвенції                               

з державного бюджету, у тому числі, з порівнянні з поточним 2020 роком 

зменшилась субвенція на дороги на 135 млн грн, зменшилась медична 

субвенція, субвенція на розвиток системи екстреної медичної допомоги.  

Поінформувала, що 87% загального фонду - це видатки на захищені статті 

бюджету, такі як, заробітна плата, оплата енергоносіїв, медикаменти, 

продукти харчування. Нажаль, у проєкті не сформовано бюджет розвитку; 

бюджет розвитку нуль, розвиткова складова складається з 599 млн грн                           

- субвенція з державного бюджету на дороги, 15 млн грн передбачено резерв 

на співфінансування проєктів державного фонду регіонального розвитку,            

16 млн грн - екологічний фонд, який на сьогодні в проєкті бюджету 

нерозподілений. Ці кошти будуть розподілятися протягом року, при внесенні 

змін до бюджету за пропозиціями місцевих органів влади та після                                    

їх погодження робочою групою. 

Ніжніков В.М., який попросив детальніше поінформувати щодо складу 

робочої групи. 

Звягінцева О.М., повідомила, що створювалася робоча група з 30% 

представництва від депутатського корпусу, громадськості, структурних 

підрозділів обласної державної адміністрації. Поінформувала, що 

підготовлено лист голові обласної ради, для того щоб надати кандидатури для 

включення від депутатського корпусу в комісію у такому відсотковому складі. 
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Додала, що умови конкурсу залишаються незмінні; відповідність програмі, 

(при наявності якщо це об’єкти реконструкції або будівництва) проєктно 

кошторисної документації. 

Проєкт рішення та пояснювальна записка додається. 

 

ВИРІШИЛИ:  

 1. Підтримати проєкт рішення обласної ради «Про обласний бюджет 

Черкаської області на 2021 рік». 

 2. Рекомендувати розглянути проєкт рішення на позачерговій сесії 

обласної ради. 

 

 Висновок № 1/2 додається.  

 

«За» - 7;   «Проти» - 0;   «Утримались» - 0;   «Не голосували» - 0 

 

 

Головуючий засідання        Г.ПЛІЧКО 

 

 

Секретар засідання         В.БАБЕНКО 


